
Fra: Halvorsen, Erik Kubon (Erik.Halvorsen@bergen.kommune.no)
Sendt: 27.05.2015 10:33:19
Til: Tom-Christer Nilsen
Kopi: Berit Dianne Kilvær; Rune Haugsdal; Mona Haugland Hellesnes; Merete Bratten; Beate Bergsholm Lindgård;
Janne Værnø; Anna Elisa Tryti

Emne: SV: Invitasjon til å sitte i Hovedkomitéen for Sykkel-VM 2017
Vedlegg: 

Hei!

Det er korrekt. Det er invitasjon som følger av vervene. Dette vil bli gjennomgått under konstituering på første møte.
Fylkesrådmannen har fått oversendt et forslag til administrativ representasjon fra HFK i tråd med møtet vi hadde i forrige uke.

Invitasjonen til å sitte i Hovedkomitéen er således sendt til fylkesordfører og fylkesrådmann, så formoder jeg at fylkesrådmann sender
denne videre til de øvrige på administrativt nivå når det er klarert internt.
Det må gå veldig fint at HFK er administrativt representert på dette møtet!

Ha en riktig fin dag.

Med vennlig hilsen
Erik K. Halvorsen
Kommunikasjons og markedsdirektør
Bergen 2017 AS
________________________________________
Fra: Tom-Christer Nilsen [Tom-Christer.Nilsen@hfk.no]
Sendt: 27. mai 2015 10:28
Til: Halvorsen, Erik Kubon
Kopi: Berit Dianne Kilvær; Rune Haugsdal; Mona Haugland Hellesnes; Merete Bratten; Beate Bergsholm Lindgård; Janne Værnø;
Anna Elisa Tryti
Emne: SV: Invitasjon til å sitte i Hovedkomitéen for Sykkel-VM 2017

Hei! Jeg går ut fra at dette er et verv som følger funksjon, altså at det er den til enhver tid sittende fylkesordfører som sitter her. Jeg
takker selvsagt ja på vegne av fylkeskommunen.  Jeg kan ikke 3/6. Normalt ville jeg da sendt varaordfører, og det er nok det som er
naturlig i fremtiden, men ettersom sittende fylkesvaraordfører har et annet verv i tilknytning til dette arrangementet, håper jeg det er
greit at vi stiller administrativt på det konstituerende møtet?

Mvh
Tom-Christer Nilsen

-----Opprinnelig melding-----
Fra: Halvorsen, Erik Kubon [mailto:Erik.Halvorsen@bergen.kommune.no]
Sendt: 27. mai 2015 10:23
Emne: Invitasjon til å sitte i Hovedkomitéen for Sykkel-VM 2017
Viktighet: Høy

Hei,

på vegne av ordfører i Bergen, Trude H. Drevland, og sykkelpresident, Harald Tiedemann Hansen, har jeg gleden av å invitere deg til
å sitte i Hovedkomitéen for Sykkel-VM 2017.
Dette er det største arrangementet som har funnet sted i Bergen, og det blir det største idrettsarrangementet i Norge siden OL på
Lillehammer.

Hovedkomitéen har sitt første møte onsdag 3.juni kl. 12:00-14:00 i Rådhuset i Bergen.

Vi imøteser din tilbakemelding, og vi håper at du har anledning til å stille.

Agenda for møtet
1. Konstituering av Hovedkomité
2. Gjennomgang av mandat for Hovedkomité 3. UCI Road World Championships Bergen, Norway 2017 (Sykkel-VM 2017) 4. Bergen
2017 AS og LOC 5. Status i VM arbeidet 6. Fremdrift og viktige milepæler 7. Eventuelt



Med vennlig hilsen
Erik K. Halvorsen
Kommunikasjons og markedsdirektør
Bergen 2017 AS

Tlf: 984 03 378
E-post: erik.halvorsen@bergen2017.no


